
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 260
van FREYA PERDAENS
datum: 12 december 2022

aan ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Umicore  -  Loodwaarden

Vorige week was er goed nieuws naar aanleiding van de resultaten van het Antwerpse 
Provinciale Instituut voor Hygiëne. Dat heeft een onderzoek uitgevoerd naar de lood-in-
bloedwaarden bij kinderen die rond Umicore in Hoboken wonen. Daaruit blijkt dat de 
waarden die werden gemeten zich op het laagste niveau ooit bevinden.

De loodwaarden mogen niet hoger zijn dan 4 microgram per deciliter. Bij deze meting 
werden gemiddelde waarden opgetekend van 2,25 microgram per deciliter tegenover 
3,03 gram bij de vorige meting. Hoewel er geen extreme waarden boven de 10 
microgram per deciliter meer opgetekend werden, werden bij 8 van de 127 kinderen wel 
nog waarden boven de grens van 4 microgram gemeten.

Vergelijken is natuurlijk moeilijk, aangezien er in deze metingen minder kinderen werden 
opgevolgd. Verschillende gezinnen zijn intussen verhuisd uit de omgeving nadat ze 
ingingen op het aanbod van Umicore om hun woning te kopen.

1. Welke maatregelen werden genomen om tot deze daling te komen?

2. Wordt er nog een verdere daling verwacht? Welke maatregelen zal men nog nemen 
om deze waarden nog verder te laten dalen?

3. Hoe komt het dat er nog kinderen zijn die boven de grens van 4 microgram meten? 
Op welke manier zal men dat nog aanpakken?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Hilde Crevits (220), Zuhal Demir (260)



ZUHAL DEMIR 
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD
op vraag nr. 260 van 12 december 2022
van FREYA PERDAENS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Hilde Crevits, Viceminister-
president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Welzijn, Volksgezondheid en 
Gezin.


